

التاريخ: ٣ أغسطس ٢٠٢٥ Date: 3 August 2025

Subject: Appointment of New CEO

The Omani Qatari Telecommunications Company S.A.O.G. would like to disclose the appointment of Mr. Saoud Al Riyami as the new Chief Executive Officer effective from 4th August 2025.

Mr. Saoud joined Ooredoo Oman in 2009, and possess over 20 years of extensive experience in multiple industries including hotel management and automotive industries.

Mr. Saoud's career pathway in Ooredoo including his progression in a number of leadership positions, including Head of Business Sales, Director of Business, Chief Business and Wholesale Officer and his recent assignment as Acting Chief Executive Officer.

He holds a Bachelor's degree in Education from the Sultan Qaboos University, and a number of Professional Leadership Certifications from reputable institutions, most notably Harvard University.

الموضوع: تعيين رئيس تنفيذي

تعلن الشركة العمانية القطرية للاتصلات ش.م.ع.ع عن تعيين الفاضل/ سعود بن حمد الريامي بمنصب الرئيس التنفيذي لشركة أوريدو عمان اعتبارا من ٤ أغسطس ٢٠٢٥.

وانضم سعود الريامي إلى أوريدو في العام ١٠٠٩ ويمتلك سنوات خبرة عديدة تتجاوز ٢٠ عاماً قضاها في مجال التسويق والمبيعات في قطاعات مختلفة منها إدارة الفنادق ومبيعات السيارات.

مسار سعود الريامي في أوريدو عُمان تضمن تدرجه في العديد من المناصب القيادية في الشركة أبرزها رئاسة قسم المبيعات الأعمال التجارية، ثم مديراً عاماً للوحدة التجارية، وصولاً لمنصب الرئيس التنفيذي للوحدة التجارية والمبيعات التجارية بالجملة قبل تكليفه بمهمة الرئيس التنفيذي للشركة بالإنابة.

الفاضل/ سعود حاصل على درجة البكالوريوس في التربية من جامعة السلطان قابوس، ولديه عدة شهادات مهنية في القيادة من مؤسسات مرموقة أهمها جامعة هارفرد.

